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Protokół Nr L/2023 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 31 stycznia 2023 r. 

 

Zapis L Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/10326/l-sesja-rady-gminy-stegna-31012023-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 10:00 

 

L Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 31 stycznia 2023 r. na godz. 9.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad L Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Zastępcę 

Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych Gminy Stegna, Radnego Rady 

Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziak, pracowników Urzędu Gminy w Stegnie, 

radcę prawnego, druhny i druhów OSP, Sołtysów oraz przedstawiciela mediów, relacjonującego 

dzisiejsze obrady, a także wszystkich oglądających dzisiejsze obrady.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 15 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej Anny 

Garbowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad L Sesji Rady 

Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

https://transmisjaobrad.info/videos/10326/l-sesja-rady-gminy-stegna-31012023-r
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4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVI i XLVII Sesji Rady Gminy Stegna.  

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2023 rok. 

 

10. Podjęcie uchwał: 

 

10.1. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

10.2. w sprawie nadania nazwy ul. Wesoła drodze wewnętrznej obejmującej działkę 

nr 567/12 położoną w miejscowości Jantar; 

10.3. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 595/1, położonej w miejscowości 

Jantar; 

10.4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 173/4, położonej w miejscowości 

Tujsk; 

10.5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 664, położonej w miejscowości 

Stegna; 

10.6. w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; 

10.7. w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych; 

10.8. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Stegna; 

10.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

12.  Wolne wnioski i informacje. 

13.  Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołu z XLVI i XLVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XLVI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLVI Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Protokół Nr XLVI/2022 został przyjęty. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XLVII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLVII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Protokół Nr XLVII/2022 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja 

spotykała się na posiedzeniu komisji w celu omówienia materiałów na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt poinformował, iż 

członkowie Komisji brali udział w XLVIII i XLIX sesji Rady Gminy Stegna, spotkaniu Komisji 

w sprawie skargi na działalności Wójta oraz wspólnym posiedzeniu Komisji dotyczącym 

omówienia materiałów na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj poinformowała, iż członkowie 

Komisji brali udział w XLVIII i XLIX sesji Rady Gminy Stegna, w spotkaniu z Dyrektorem 

GOK w sprawie funkcjonowania świetlicy w Bronowie, w posiedzeniu Komisji ds. Budżetu 

celem omówienia materiałów na L sesję Rady Gminy Stegna, w finale Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 9.  Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że projekt planu został wysłany 

Radnym w celu złożenia uwag. Uwagi nie wpłynęły. Rozumie, że Radni akceptują taki plan 

pracy jaki został przedłożony. 

Zapytał czy Radni w tym momencie mają jakieś wnioski bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Plan Pracy Rady Gminy Stegna na 2023 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.  Podjęcie uchwał: 

 

Ad. Pkt. Nr 10.1.   projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stegna skarga została przekazana do Wójta Gminy Stegna celem zajęcia stanowiska oraz do 

Komisji skarg, wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu jej rozpatrzenia. 

Radni otrzymali stanowisko Wójta Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków  

i petycji. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż nie będzie prosił o opinię 

Komisję ds. Społecznych, z uwagi na to, iż Komisja nie spotkała się w wystarczającym 

składzie, aby podejmować stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/429/2023 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 10.2.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Wesoła drodze 

wewnętrznej obejmującej działkę nr 567/12 położoną w miejscowości Jantar 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Wesoła drodze wewnętrznej obejmującej działkę nr 567/12 

położoną w miejscowości Jantar.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/430/2022 

w sprawie nadania nazwy ul. Wesoła drodze wewnętrznej obejmującej działkę nr 567/12 

położoną w miejscowości Jantar 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.3.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 595/1, położonej w 

miejscowości Jantar 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej działkę nr 595/1, położonej w miejscowości Jantar. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/431/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 595/1, położonej w miejscowości Jantar 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.4.  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 173/4, położonej w 

miejscowości Tujsk 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej  

stanowiącej działkę nr 173/4, położonej w miejscowości Tujsk. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/432/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 173/4, położonej w miejscowości Tujsk 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.5.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 664, położonej w 

miejscowości Stegna 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej działkę nr 664, położonej w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/433/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 664, położonej w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.6.   projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stegna oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/434/2023 

w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  10.7.   projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski mimo, że na komisjach pracowaliśmy, otrzymaliśmy wyjaśnienia 

do wiadomości, prosiłby o wyjaśnienie jeszcze raz, czego dotyczą stawki, które będziemy 

głosować w tej chwili oraz z czego wynika to, że aktualizacja jest po 15 latach. 

 

Kierownik referatu gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, nieczystości 

ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości właścicieli, którzy nie są 

objęci systemem gminnym. Są to tzw. wykonania zastępcze, w przypadku, kiedy właściciele 

nieobjęci systemem składują na swojej nieruchomości odpady komunalne lub nie opróżniają 

zgodnie z regulaminem nieczystości ciekłych.   

 

Radny Maciej Makowski zadał również pytanie, dlaczego ta zmiana dopiero po 15 latach, ale 

zanim odpowiedź na nie padnie, prosiłby o wskazanie, że zmienia się podejście do właścicieli 

takich nieruchomości, którzy nie stosują się do ogólnych zasad utylizacji odpadów, co tutaj się 

zmienia, prosiłby o krótki komentarz, tak żeby dla wszystkich było jasne, że troszeczkę to 

podejście będzie inne. 

 

Kierownik referatu gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz jesteśmy 

zobowiązani do zaktualizowania uchwały z uwagi na zmianę ustawy Prawo wodne. Do tej pory 

nie korzystaliśmy z zapisów tej uchwały, aczkolwiek jesteśmy zobligowani do określenia tych 

górnych stawek. Nie było konieczności wykonania zastępczego, ani zlecania odbioru 

nieczystości przez Urząd Gminy, zarówno ciekłych jak i odpadów komunalnych. Oprócz treści 

zawartych w uchwale jesteśmy zobligowani również do kontrolowania przestrzegania zapisów 

ustawy Prawo wodne oraz ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Wszyscy 

właściciele nieruchomości będą musieli deklarować, co robią z nieczystościami ciekłymi, jeżeli 

nie są podłączeni do kanalizacji. Kontrole będę polegały na weryfikacji umowy oraz rachunków 

potwierdzających  pozbywanie się tych nieczystości. Jako gmina będziemy zobligowani do 

monitorowania postępowania z tymi odpadami.   
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania 

lub uwagi do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz 

odbierania odpadów komunalnych. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/435/2023 

w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

oraz odbierania odpadów komunalnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.8.   projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że projekt posiada pozytywną 

opinię Państwowej Powiatowej Inspekcji Sanitarnej w Nowym Dworze Gdańskim, zapytał czy 

są pytania lub uwagi do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy.  

 

Komisja ds. Budżetu:  
Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja skarg, wniosków i petycji:  
Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/436/2023 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.9.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radna Brygida Drągowska zgłosiła wniosek formalny o wykreślenie zadania dotyczącego 

przeniesienia środków w wysokości 40.000 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztu dotacji 

celowej dla OSP Chełmek Osada z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu podnośnika 

koszowego typu SH 18, Star 1142 - zmniejszenie rezerwy ogólnej, określonego w projekcie 

uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 – w § 1 pkt 2 uchwały,  

w załączniku nr 2 do uchwały Zmiany planu wydatków w dziale 754, rozdziale 75412 paragraf 

6230 i dziale 758 rozdział 75818 paragraf 4810, w załączniku nr 3 do uchwały Plan dotacji 

udzielonych w części dotacje inwestycyjne oraz w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos 

odnośnie projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Osoba z publiczności zapytała o możliwość zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odpowiedział, że niestety nie, w tym punkcie 

możliwość zabrania głosu mają tylko Państwo Radni. Mają Państwo swoich przedstawicieli  

w Radzie Gminy, można pytać poprzez te osoby. 

Ponownie zapytał o chęć zabrania głosu w tym punkcie przez Radnych. 

 

Radny Mirosław Wojtkowski chciałby ustosunkować się do tego wniosku, uważa, że jest to 

wniosek nieuzasadniony, nie poparty jakimiś faktami, co najmniej zadziwiający. Jest to dotacja  

jakby na część tylko planowanych kosztów. Jest to wsparcie finansowe. Pozostałą część ponosi 

OSP z własnych środków, a właściwie z ekwiwalentu przekazywanego sukcesywnie przez 

strażaków. Uzasadnieniem złożonego wniosku o dotację było chociażby 47 wyjazdów SH 18 

w roku 2022 oraz fakt, że charakter zdarzeń obsługujących podnośnik to nie jest pożar, czy 

zdarzenia, które sukcesywnie się odbywają. Jak jest wichura to jest przykładowo 10 zdarzeń  

w jednym czasie. Koszt 40.000 zł takiego podnośnika, który jest w dziale bojowym straży po 

wyremontowaniu, jest śmiesznie niski w porównaniu do innych cen. Uważa, że doposażenie 

jednostek w taki sprzęt służyłoby dobrze dla całej naszej gminy. Pomijając to, że oprócz nas w 

sąsiednich gminach nie ma takiego sprzętu. Chce zauważyć, że od miesiąca marca bodajże  

w Nowym Dworze nie będzie podnośnika, zostanie on wycofany, co najmniej na pół roku, tak, 

więc nie możemy liczyć na wsparcie Państwowej Straży Pożarnej, ponieważ będzie ona 
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obsługiwać bardziej tamten teren. Ilość zdarzeń o charakterze takim gdzie sami obsługujemy,  

w terenie wiejskim używając drabiny jest duża, z tym, że to stwarza zagrożenie. Uważa, że 

wiele innych rzeczy jest kupowanych i nie ma takich problemów poparcia Rady i chwała za to, 

bo jest zawsze przychylny, żeby jakiś sprzęt, który ma służyć, choć raz w roku uratować coś, 

czy pomóc to jest potrzebne. Chciałby zauważyć, że OSP Chełmek jest młodą jednostką  

i teoretycznie, właściwie praktycznie, wszelki sprzęt, który nabyliśmy jest używamy, nabyty  

z własnych środków. Rozumiem inne jednostki, inne postawy, ale w większości te jednostki, 

ci strażacy przyszli na gotowe, czyli mieli już sprzęt. Nie myślimy nawet o nowym podnośniku, 

dlatego postaraliśmy się o nabycie starego podnośnika, który jest wyremontowany w bardzo 

dobrym stanie, który jeszcze długo służyłby nie tylko nam, ale w całej gminie. Statystycznie 

nasza jednostka jest jednostką, która ma dosyć sporo wyjazdów, 48 razy w tamtym roku.  

W tych wyjazdach tylko u nas zaznaczam, na te miejscowości, które obsługujemy, podnośnik 

potrzebny był, co najmniej 10 razy. Nie jest to zakup, złożony wniosek dotyczy wsparcia 

finansowego, tak jak to było wsparcie było przy zakupie quadów jak również innych sprzętów, 

który jest oczywiście potrzeby. Nawet może nie służyły do celów strażackich, ale do celów 

innych, ale jest potrzebny, bo uważa, że jednostki, które posiadają sprzęt to jest bardzo dobrze, 

bo nie wiemy, jakie będzie zdarzenie w każdej chwili. Nie wiem, jaki będzie rodzaj zdarzenia 

i jaki będzie potrzebny sprzęt. Jako Prezes Gminny widzi w ogóle potrzebę, że w naszej gminie, 

i nie tylko gminie, chociażby nie ma zwykłego podnośnika typu żuraw. Co w przypadku gdyby 

kogoś coś przygniotło, co by było, czy ktoś się zastanawia. Czekamy na zdarzenie, jak będzie 

zdarzenie wtedy będziemy widzieli potrzebę.  

Podziękował Radzie za zajęcie tematem, koleżance, mimo, że nie długo jest członkiem OSP za 

jej pogląd. Niedawno do OSP Mikoszewo był kupowany samochód, wyrażał wtedy swoją 

opinię, była ona wtedy pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przerywając wypowiedź Radnego Mirosława 

Wojtkowskiego, zwrócił uwagę, iż zawsze pilnuje, abyście Państwo wypowiadając się 

szanowali siebie nawzajem szanowali. Radny ma prawo złożyć wniosek. Jako Przewodniczący 

zawsze stał na takim stanowisku i nadal na to nie pozwala.  

 

Radny Mirosław Wojtkowski wyczerpał swoją wypowiedz, Rada zadecyduje. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać 

głos odnośnie zgłoszonego wniosku. 

 

Radny Maciej Makowski zapytał, jakie jest stanowisko w tej sprawie Pana Wójta, jak widzi 

zasadność wykorzystania takiego pojazdu, zasadność dofinansowania w tym zakresie, 

zwiększenia bezpieczeństwa strażaków. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski myśli, że jeżeli Wójt byłby zdania przeciwnego 

to nie kierowałby projektu uchwały pod obrady Rady Gminy. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski jesteśmy za wszelkimi działaniami, które są podejmowane 

oddolnie przez jednostki. Jeszcze nikt nie dostał odmowy Wójta na dofinansowanie części 

zadania, na które posiada własne środki. Jest za taką inicjatywą. Mamy 8 jednostek OSP na 

terenie gminy. Są one sukcesywnie doposażane i chcielibyśmy utrzymać ten trend. W dniu 

dzisiejszym wpłynęła informacja Komendanta Powiatowego, iż mamy w dalszym ciągu 

uzupełniać sprzęt w miarę posiadanych środków. 40.000 zł to są praktycznie żadne pieniądze 

jak na jednostkę OSP. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Radna Brygida Drągowska w uzupełnieniu swojego wnioski, dodała, iż jej wniosek jest 

konsekwencją wczorajszej dyskusji na komisjach. Nie znaleźliśmy uzasadnienia 

ekonomicznego dla zakupu samochodu. W 2022 roku było 26 interwencji Państwowej Straży 

Pożarnej z użyciem podnośnika hydraulicznego. OSP Stegna  - wyjazd podnośnika koszowego 

na terenie gminy Stegna było to 30 wyjazdów, na teren gminy Sztutowo 8 i na teren miasta 

Krynica Morska 5. Ościenne gminy, uważa, że nie kupując  podnośnika, nie wyposażając 

swoich jednostek OSP w podnośnik koszowy można domniemać, że jest to wynik tego, że nie 

widzą potrzeby kupienia, ponieważ ich potrzeba jest zagospodarowana przez podnośnik OSP 

Stegna. Nie widzi zasadności osobiście, żeby kupować, ponieważ stary samochód będzie rodzić 

kolejne koszty, więc za chwilę się okaże, że wymaga karosacji, wymaga dodatkowych jakiś 

ubezpieczeń, dodatkowych uprawnień. Nie widzi zasadności i uważa, że spokojnie możemy 

czuć się zaopiekowani przez OSP Stegna, która jest wyposażona w podnośnik koszowy. Uważa 

również, że poziom bezpieczeństwa przeciwpożarowego ma bardzo wysoki standard, jest na 

bardzo wysokim poziomie. Nie uważa za dobry pomysł zakupienie tego samochodu, 

podnośnika przez OSP Chełmek Osada. Sprawdzając jeszcze, jaka jest potrzeba zakupu tego 

podnośnika zapytała, ile było wyjazdów do Chełmka-Osady, więc były to 3 wyjazdy, po 

jednym w 2017, 2021 i 2022 roku. Taka jest potrzeba użycia podnośnika koszowego w tamtym 

terenie.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać 

głos. 

 

Radny Mirosław Wojtkowski nie wie skąd Radna posiada takie zestawienia, on dysponuje 

danymi z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, są to tzw. wyjazdów, czyli 

konkretne zestawienia. W pierwszym kwartale 20, w drugim kwartale 13, w trzecim 6,  

w czwartym 8 wyjazdów.  40 wyjazdów podnośnika OSP Stegna w ciągu roku. Najwięcej w 

pierwszym kwartale, w okresie wichur. Globalnie nie jest to dużo, chodzi o specyfikę zdarzeń 

w jednym momencie. Wnioskowana kwota to zaledwie 40.000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych chce jeszcze zabrać 

głos. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zgłoszony został wniosek formalny przez Radną 

Brygidę Drągowską, w związku z powyższym Rada jest zobligowana do jego przegłosowania, 

wniosek dotyczy wycofania z projektu uchwały zadania dotyczącego dotacji celowej dla OSP 

Chełmek Osada z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu podnośnika koszowego typu  

SH 18, Star 1142. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wnioskiem o 

wycofanie z projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 dotacji 

celowej na zakup podnośnika koszowego typu SH 18, Star 1142. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem:  

za 11,  przeciw 3, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Wniosek Radnej Brygidy Drągowskiej uzyskał akceptację Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż nie będzie wnosił  

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy, ponieważ Komisji obradowały 

nad projektem zawierającym zadanie udzielenia dotacji celowej dla OSP Chełmek Osada. 

W tym momencie jest konieczność przygotowania dokonania zmiany w projekcie uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 5 minutową przerwę techniczną,  

w celu sporządzenia nowego projektu uchwały. 

 

Przerwa w obradach L Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady L Sesji Rady Gminy Stegna. 

Poinformował, iż na stan 15 radnych, po przerwie obecnych 14 radnych, Radny Mirosław 

Wojtkowski opuścił obrady. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgłoszony wniosek  

o wycofanie zadania z projektu uchwały został zaakceptowany. Projekt uchwały, nad którym 

w tym momencie Rada będzie obradować zostanie wyświetlony na tablicy. Obradujemy nad 

uchwałą bez dotacji celowej.  

Zapytał czy Radni mają jeszcze pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 . 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr L/437/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023   

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że nie zgłoszono interpelacji  

w okresie pomiędzy sesjami. 

 

Radny Maciej Makowski na poprzedniej sesji wyartykułował dość głośno i konkretnie 

pytanie, ponieważ nie uzyskał odpowiedzi prosił o udzielenie odpowiedzi na kolejnej sesji. 

Czy jest to dobry punkt, aby uznać to za zapytanie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o interpelacje  

i zapytanie to jest obowiązek składania ich na piśmie, obliguje Radnych do tego ustawa. Może 

Radny zabrać głos w tym temacie w kolejnym punkcie.  

Punkt 11 dotyczy informacji odnośnie zgłoszonych interpelacji. 
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 Ad. Pkt. Nr 12.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się w celu zabrania głosu. 

 

Nie dokonano zgłoszeń. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął L Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


